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Dobrý den, posílám reflexi jednoho našeho žáka, která může být součástí příspěvku o Erasmu: 

Od vyhlášení projektu Erasmus+ v naší škole jsem si nedokázal 

představit, jak ten týden s lidmi z cizích zemí může vypadat. Ale 

s podporou rodičů a s odhodláním jsem se přihlásil, a bylo to jedno 

z nejlepších rozhodnutí mého života. Před příjezdem jsem cítil 

spoustu pocitů, těšil jsem se, ale byl jsem i hodně nervózní. Když přijel 

můj zahraniční student hned jsem věděl, že jsme se dobře potkali. 

Celý týden byl díky projektu Erasmus úžasný, měli jsme skvělý 

program, který nám umožňoval spřátelit se i s ostatními studenty. I 

kvůli Erasmu jsem potkal několik lidí z naší školy, s kterými jsem se 

skamarádil. Už z minulosti jsem zjistil, že je skoro nemožné si za týden 

udělat opravdového přítele, ale mně se to povedlo a jsem moc rád, že 

jsem se přihlásil do tohoto projektu. Ze začátku jsem se bál naší 

konverzace v angličtině, ale bylo to úplně v pohodě, a konečně jsem 

našel důvod proč se učit angličtinu. Moc rád bych pokračoval ve 

zlepšování své angličtiny a tak věřím, že se mi povede v rámci Erasmu 

Andreu navštívit v Itálii. Kvůli jeho mámě jsem se začal učit italsky a 

mám z toho úžasný pocit. Andrea mě zaujal svojí přátelskou povahou 

a slušností, která nebývá u čtrnáctiletých kluků často viděna. Rád bych 

poznal jeho rodinu a město, kde vyrostl. Zaujalo mě při našich 

rozhovorech, jak rozdílné mohou být naše světy, a přesto může 

přátelství fungovat. Všichni učitelé byli skvělými průvodci a 

podporovali nás při vzájemném poznávání jiných kultur. Andrea má 

hezké vztahy se svými učitelkami, a bylo by fajn je zase vidět. Celkově 

Erasmus považuji za vydařený projekt a jsem rád, že jsem měl 

možnost se do tohoto projektu zapojit a tím si rozšířit své obzory a 

rozhled do jiných kultur.  
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